
【 】LX-7600润滑清洗机

产品名称 【 】LX-7600润滑清洗机

公司名称 珠海市天合贸易有限公司

价格 .00/个

规格参数 用途:清除积碳，积胶及其他沉淀物和粘结物
重量:待定（kg）
外观尺寸:待定（mm）

公司地址 珠海市吉大九洲大道吉莲大厦B座底层A3铺

联系电话 86-0756-8155078

产品详情

用途 清除积碳，积胶及其他沉
淀物和粘结物

重量 待定（kg）

外观尺寸 待定（mm） 品牌 待定
型号 LX-7600

产品特点：

*采用动态循环清洗，有效清除发动机润滑系统和各个摩擦表面上的积碳，积胶及其他沉淀物和粘结物

*尤其是对于小于5微米而机油滤清器无法过滤的微粒清除最为突出

*配有加注清洗液功能，方便简单

*配有清晰透明视窗，能有效观察机油的新旧

*可用气吹干净发动机内的清洗液

*随机配备各式接头，适合欧美及国产四大车系配套使用

lx-7600 washing machine lubricationfeatures:* dynamic circulation cleaning and effective removal of the engine
lubrication system and carbon deposition on the surface of each friction, rubber product, and other sediment and
bonding material* especially for less than 5 microns and oil filters can not remove the most prominent particle filter*
with cleaning fluid filling function, convenient and simple* with a clear and transparent windows, and can observe the
old and new oil* can be a clean air blast cleaning fluid within the engine* random with all kinds of connectors, suitable
for four cars made in europe and america and supporting the use of



Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

http://www.tcpdf.org

